
 
 

 



 
 

 הבהרות בנושא הבריכה:
 שעות הפתיחת נשארות כפי שהיו:   – ימי שישי ושבת 

 10:00-19:00שבת      10:00-12:00שישי 
        14:00-18:00       

 

 חידוד להנחיות לגל הרביעי: 
משמע לאחר שערכו   - כולל ילדים –אורחים מקרבה ראשונה מחוייבים בתו ירוק 

 בדיקת קורונה.  
ילדים שמתארחים בקיבוץ לתקופה של מספר ימים מחוייבים בבדיקה אחת עם  

 הגעתם, וללא בדיקות נוספות. 
 

 28.8  בשבת הבאה         )מחר(  20.8יום שישי 

 
 

  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



 
 

גם אם   להדרכה מוזמנים להגיע •
 לא נרשמתם מראש 

 

 יש להגיע עם מסכות ומחוסנים  •

 
 
 
 
 
 
 
 

   .התעמלות במים עם מור שדה -820. יום שישי
 

 פותחים את השבוע   – 822.יום ראשון 
 התעמלות עם ענבל 51:90

המין החלש?   ןמי אמר שנשים הושא: בנ חנה בנדיק הרצאה של  1510:
 "ך. הנשים החזקות בתנ

 להפגש ולהנות מההרצאה ומה"יחד".  , תמחוסנים ועם מסכוכולם, בואו 
 אורית שדה

 
 
 

 במזכירות הטכנית.  12:00-12:30בשעה  24.8יום שלישי  –קופת בית 
 
 

דף כתום   היהלא יו       אהיה בחופש   – בשבוע הבא המזכירות תהיה סגורה  – מזכירות טכנית

 עם זאת, ישלח פרסום על היערכות לחג.   בחמישי.
 יערה 

 
   

א יהיה פינוי פסולת גושית נוסף   ל ✓

, אז לכל מי שמתכנן  ראש השנה לפני  

 . האחרונה זאת ההזדמנות 

 בשבוע זה אין להוציא גזם.  ✓

 אין להוציא פסולת אלקטרונית  ✓

 

 

22.8ראשון יום   

 22.8יום ראשון 



 
 

  שנת לימודים חדשה מתחילה!!!

ואנו ערוכים ומוכנים לקבל את פני ילדינו המגיעים   שנת תשפ"ב כבר ממש בפתח
  למסגרות החינוכיות ומאחלים לכם בהצלחה, כל אחד במסגרתו החדשה.

ההיערכות שונה, ומציבה אתגרים רבים נוכח הימצאות הקורונה )שמסרבת ללכת( בארצנו והרצון  
 לשמור על בריאות כל קהילתנו. 

מתארת לעצמי שההתרגשות בשיאה עם המעברים שבדרך ומבקשת לברך את הילדים העולים   אני
 אנו מאחלים לכם שתכירו חברים חדשים ושהלמידה תהיה משמעותית.   בברכת הצלחה. -א'  לכיתה 

בהזדמנות זו מבקשת להודות לכל צוותי המערכת אלו שסיימו את השנה ואלו שמתחילים או  
ממשיכים אצלנו השנה: על עבודה מאומצת, מקצועית וללא פשרות, על למידה ממושכת ותמיכה  

הירתמות ומתן ביטחון בשעה שמסביבנו השינויים מגיעים בקצב   ן אהבה, לאורך כל השנה, על המו
  . השעון

  מאחלים לכולם חופשה נעימה, עם הנאות משפחתיות רבות ובריאות איתנה.

 שתהיה שנה טובה לכולם 

 שלכם, שירה גלי ואוהד 

 
 

 



 
 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 11.8.21סיכום ישיבת מזכירות מתאריך 

מושיקו כהן, ענת מוגילנר, יוגב רוסיאנסקי, שחר הלוי, גלית ראובן, אנדי טוביאס, לילך הראל ונעמי  נוכחים: 

 הלוי.

 חסרים: עומר גל קצירי 

 צעירים  - ו. ביקורת, גיל אורנר  –משקיפים: רותם פלג 

 : נושאים

 מעקב יישום החלטות: 

)כניסת המזכירות הנוכחית( ומעקב   2020הוצגה טבלת ההחלטות שהתקבלו במזכירות מסוף ספטמבר 

 אחר ביצוען. נושאים שעדיין לא בוצעו יישארו במעקב. 

 נוהל ערעורים: 

הוצג נוהל ערעורים שמטרתו לאפשר לחברים בצורה יותר מסודרת ונגישה לערער על החלטות הגופים 

 השונים בקיבוץ.

 התקיים דיון, עלו מספר הערות וסוכם הנוהל שיפורסם לציבור. 

 תושבות קבע: הסדר 

חיים בקיבוץ לאורך שנים ללא יכולת  ,תושבות קבע לבני/ות קיבוץ שמסיבות שונותאת נושא ר יהוצגה הצעה להסד

בכל הסוגיות של דיור, בריאות וסיעוד,  לעמוד בקריטריונים של קבלה לחברות.  המטרה היא להסדיר את מעמדם 

 פנסיה ועוד. 

 כללי.  נוהלנושא שייושם רק במקרים פרטניים וחריגים ולא כהסדרת החברי המזכירות תומכים ב 

 ויציגו את המצב כיום בקיבוץ.  נים הקריטריושחר ומושיקו ישלימו את 

 מופע רוק לילדים בעלי מוגבלויות: 

התקבלה פניה מעמותה שעוסקת בהגשמת חלומות לילדים בעלי מוגבלויות, לארח את הילדים בחצור 

 היום. למופע רוק שיתקיים במהלך אוקטובר ביום שישי במשך

 המזכירות מאשרת ומברכת על היוזמה.  המופע יתקיים עם כל כללי הבטיחות של הקורונה ובכלל.

 ועד מנהל/מקומי: 

מזה שנים רבות ועד היום, הועד המנהל/ועד מקומי של הקיבוץ מורכב מבעלי התפקידים המרכזיים במשק  

כספים וכד'(.  חברי הועד המנהל חייבים  ובקהילה )יו"ר כלכלי, מזכיר, מנהל עסקי, מנהל קהילה, מנהל 

 להיות חברי קיבוץ ולאחרונה יותר ויותר מבעלי התפקידים אינם חברי קיבוץ.

מוצע שהמזכירות תשמש כוועד המנהל/ועד מקומי של הקיבוץ.  ההחלטה היא פורמאלית על מנת לעמוד 

דרת התפקידים בין המזכירות  בדרישות רשם האגודות והמועצה האזורית ואין בה שום שינוי מהותי בהג

 והמועצה הכלכלית. 

 המזכירות מאשרת את המהלך.       

 תכנית רב שנתית: 

שנתית במספר תחומים מרכזיים ולבחון את הכיוונים והשינויים  -הוצג רעיון ראשוני לבנית תכנית רב

 הנדרשים בהם במציאות הקיבוצית המשתנה.  



 
 

יך להציף את הסוגיות הרלוונטיות, לתעדף אותן ולגבש התקיים דיון על הדרכים לקדם את התכנית, א

 תכניות עבודה. 

המזכירות תומכת בקידום תכנית כזאת, רואים צורך לחשוב על התהליך ולהבין איך הופכים את הרעיונות 

 למעשים.  הנושא יחזור למזכירות עם הצעה יותר מוגדרת לקידום התהליך. 

 שונות: 

 דיווח בנושאים הבאים: לבקשת חברי מזכירות ניתן 

הנושא נבחן על ידי שחר ומושיקו ביחד עם נימי ועדין    -פעילות חדר האוכל / מטבח בתקופה הנוכחית ובכלל  .1

 ויוצג בדיון מסודר במזכירות.

 

מכיוון שהתשתיות עברו לאחריות המועצה   –הגדרת ספק המים של הקיבוץ ועמידה בדרישות רשות המים  .2

 הכלכלית, שחר ביקש להמתין למינוי יו"ר כלכלי ומנהל עסקי שייקחו אחריות ויציגו את הדו"ח לציבור.  

 

נה שהנושא נמצא  המזכירות עודכ –התחסנות/בדיקות בקרב אנשי החינוך הבאים במגע עם ילדים ונערים   .3

 בטיפולה ואחריותה של מזכירות חינוך. 

 רשם: מושיקו 

 

 שבת שלום!
 


